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U srijedu, 19.10.2022., održan je treći po redu sastanak Erasmus projekta 'STEPS'. Učenici su obradili 
problem ne recikliranja i odvajanja otpada u XV. gimnaziji te ponudili nekoliko rješenja. Zaključili smo 
kako u školi ne postoji dovoljno kanti za razdvajanje otpada. Iako neke kante jesu postavljene u 
hodnicima, učenici ih ne koriste, što dovodi do problema nedovoljne edukacije za podizanje svijesti o 
istome. Plan za rješavanje navedenih problema je osvještavanje učenika i djelatnika škole na 
razvrstavanje otpada te osiguravanje raznovrsnih kanti (za razdvajanje otpada). Jedan od ciljeva je 
svakako nabava kanti za plastične boce s kaucijom, baterije te papir. Dogovorili smo kako kante nećemo 
nužno kupiti već možemo prenamijeniti stare kartonske kutije. Za podizanje svijest o problemu, koristiti 
ćemo školske informativne stranice. Složili smo se kako bi bilo dobro napraviti radionicu o odvajanju 
otpada za sve učenike i djelatnike škole. 
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